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IN STOELENDANS 
OM HANDHAVING



Kansen creëren begint bij een eerste stap. Een eerste beweging. Bij een club met een vergelijkbaar DNA. Daarom
draagt Hogenhouck de hockeyclub HGC een warm hart toe. Met veel passie en toewijding verdedigen de dames van
HGC 1 de clubkleuren. Zoals wij met veel passie en toewijding de belangen van onze opdrachtgevers, ondernemers,
verdedigen. 

In ons vak begeleiden wij ondernemers bij het creëren van nieuwe kansen bij hun volgende zakelijke of 
persoonlijke stap. In koop, verkoop of de groei van hun onderneming. Dat is zeker geen alledaagse bezigheid 
voor ondernemers, maar wel onze dagelijkse business. Met een gepassioneerd team van meer dan dertig M&A 
specialisten. Ondernemers verder brengen. Dat zit in ons bloed. 

Lange Voorhout 1  |  2514 EA Den Haag
Tel 070 – 3464630
www.hogenhouck.nl
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COLOFON

TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor
tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. 
Datzelfde geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw 
club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de 
Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw
tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Dit geldt zeker voor de Tulp Hoofd-
klasse. De heren van HDM hebben
het lastig en mogen als de nummer
negen van de ranglijst echt nog aan
de bak. De dames van de club even-
eens. De huidige 10e plaats is peni-
bel en punten zijn nodig om de play-
outs te ontlopen. Die zorgen hebben
de heren van KZ en de dames van
HGC niet. Toch staat er voor beide
teams nog veel op het spel. 

PROMOTIEKLASSE
In de Promotieklasse Dames is de
uitkomst niet te voorspellen. Leiden

en Ring Pass zijn nadrukkelijk in de
race voor de play-offs. Dit geldt ech-
ter ook voor diverse andere teams
die elkaar nauwelijks ontlopen. Bij
de Heren zijn Leiden en Cartouche
nog kanshebbers, terwijl HGC moet
vrezen voor degradatie. 

OVERGANGSKLASSE
In de Overgangsklasse liggen de
dames van Cartouche op koers voor
de Play-offs. Voor de heren van Hu-
dito lijkt die kans klein. Desondanks
draait de Delftse promovendus een
prima seizoen in de OVK. Op dat ni-

veau hopen de heren van Rijswijk
ook te spelen. De ploeg is koploper
in de eerste klasse, al is de concur-
rentie heel hevig. Er moet dus nog
fors gestreden worden.  

STRIJD
Dit kan ook gezegd worden in de an-
dere klasses waar diverse teams uit
onze regio vol op jacht zijn naar suc-
ces. Dat wordt de komende weken
en maanden alleen nog maar meer
én heviger. Want vanaf nu gaat het

écht ergens om in de strijd om kam-
pioenschappen, play-offs, play-outs
of degradatie. Zowel bij senioren als
ook bij de jeugd. 

ORANJE
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel op het
programma. In juni komen de Ne-
derlandse Heren én Dames weer 
 in actie tijdens de FIH Pro League.
Evenals de nationale teams van
Australië, Spanje, China, Ierland,

India en Argentinië. De wedstrijden
worden gespeeld in het Wagener
Stadion. 

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie maan-
den. Eerst de competitie, daarna de
play-offs en als kers op de taart de
FIH Pro League. Het wordt dus ge-
nieten op en rond de hockeyvelden.
Een heerlijk hockeyvoorjaar. Have
fun en let’s stick together. 

Na een lange winterstop en ruim twee maanden zaalhoc-
key is begin maart de veldcompetitie weer afgeslagen. Dat
was in de eerste weken nog geen pretje, maar gelukkig
stijgen de temperaturen. De Lente is begonnen; altijd een
fijne periode. Bovendien breken nu ook de maanden van
de waarheid aan. Aan spanning is er geen gebrek. 

We zijn weer 
begonnen!

De Nederlandse Dames spelen de
Pro League wedstrijden tegen Aus-
tralië, Spanje en China. Drie mooie
affiches en zeker de ontmoeting
met het Chinese team is een onver-
valste clash. Zoals bekend versloeg
Nederland de Aziaten tijdens de
Olympische finale in Parijs. 

De Heren spelen tegen de nationa-
le teams van Ierland, India en Ar-
gentinië. Deze twee laatste teams
spelen hun onderlinge wedstrijden
ook in het Wagener Stadion.

TRAININGSGROEPEN
Zowel de Oranjedames als de Ne-
derlandse heren zijn inmiddels in
voorbereiding op de Pro League
duels. De trainingsgroep bij de
heren bestaat uit 34 spelers. Als ge-
volg van een blessure sluit Jonas de
Geus op dit moment nog niet aan
bij de trainingsgroep.

 GEEN VERSCHOOR
Bij de dames ontbreekt Maria Ver-
schoor. De 214-voudig international
heeft besloten zich niet meer be-
schikbaar te stellen. Daarentegen
is Xan de Waard wel weer aangeslo-
ten. Na de Olympische Spelen in
Parijs heeft zij ruimte gekregen
voor persoonlijke en maatschappe-
lijke ontwikkeling. Ook Yibbi Jansen
en Freeke Moes zijn weer van de
partij. Beide speelsters kregen na
hun deelname aan de Hockey India
League rust om te herstellen.

TICKETS
De ticketverkoop voor de FIH Pro
League wedstrijden in het Wagener
Stadion is inmiddels gestart. Tickets
zijn online te bestellen via fihprole-
ague.nl/tickets. Met een ticket kun-
nen bezoekers naar alle wedstrijden
die op die dag gespeeld worden.

Van zaterdag 7 tot en met
zondag 15 juni is het Wage-
ner Stadion weer het toneel
van de FIH Pro League.
Zeven dagen internationaal
tophockey waarbij ook de
Oranjedames en –heren
meerdere keren in actie
komen. Evenals de natio-
nale teams van Australië,
Spanje, China, Ierland, India
en Argentinië. 

Tophockey tijdens Pro League Wagener Stadion

WEDSTRIJDSCHEMA FIH PRO LEAGUE JUNI
ZATERDAG 7 JUNI              13.30 uur    Nederland – Australië  (Dames)

ZATERDAG 7 JUNI              16.00 uur    Nederland – India (Heren)

ZONDAG 8 JUNI                14.30 uur    Nederland – Australië (Dames)

MAANDAG 9 JUNI              14.30 uur    Nederland – India (Heren)

WOENSDAG 11 JUNI          15.00 uur    Argentinië – India (Heren)

WOENSDAG 11 JUNI          17.30 uur    Nederland – Spanje (Dames)

WOENSDAG 11 JUNI          20.00 uur    Nederland – Ierland (Heren)

DONDERDAG 12 JUNI        15.00 uur    India – Argentinië (Heren)

DONDERDAG 12 JUNI         17.30 uur    Nederland – Spanje (Dames)

DONDERDAG 12 JUNI        20.00 uur    Nederland – Ierland (Heren)

ZATERDAG 14 JUNI            13.30 uur    Nederland – China (Dames)

ZATERDAG 14 JUNI            16.00 uur    Nederland – Argentinië (Heren)

ZONDAG 15 JUNI               13.30 uur    Nederland – China (Dames)

ZONDAG 15 JUNI               16.00 uur    Nederland – Argentinië (Heren)





Deze kernwaarden zijn eigenlijk
helemaal niet nieuw. “Sterker nog,
het zit van oudsher in het DNA
van de club. We waren ze alleen
een beetje kwijt, zegt Peter Boel-
houwer, lid van verdienste en met
zijn bedrijf DB Evenementen
hoofdsponsor van HDS. “Dit heeft
allerlei oorzaken. Een daarvan is
dat ons ledenaantal in relatief
korte tijd is verdubbeld, van 600
naar 1200. Daarnaast kampten
we met een groot tekort aan vrij-
willigers waardoor té veel werk
neerkwam op een té kleine groep.
En dan gaan dingen niet goed.”

ZWAAR WEER
De problemen verergerden toen
HDS anderhalf jaar geleden finan-
cieel in zwaar weer belandde.
Mede door inschattingsfouten bij
het aanvragen van subsidies, ver-
minderde horeca-inkomsten en fi-
nanciële tegenvallers bij de ambi-
tie om een extra waterveld en een
nieuw clubhuis te realiseren. Kort-
om, er moest wat gebeuren.
Zowel om de club op korte ter-
mijn als in de toekomst weer ge-
zond en bruisend te maken. 

PROJECTGROEP
Daarom nam Boelhouwer na een
brainstormsessie het initiatief een
projectgroep te formeren. Be-
staande uit leden, oud-leden en
externe adviseurs. “We zijn bij el-
kaar gaan zitten en hebben ge-
zegd: ‘laten we het samen gaan
doen’. Dat gaf meteen een mooie
synergie en veel waardevolle
input. Daaruit zijn drie kernpunten
gekomen. De club weer financieel
gezond maken, het bestuur omar-
men en comfort bieden én met el-
kaar de leden activeren. Vervol-
gens zijn we aan de slag gegaan.”

NIEUW BESTUUR
Inmiddels zijn er goede stappen
gezet. Op financieel gebied zijn
toegekende gelden en subsidies
grotendeels verkregen en is er een
dekkingsplan voor het gros van de
uitgaven. Ook is er een nieuw be-
stuur aangetreden, onder voorzit-
terschap van Klaas Buizer. 

“Daar mogen wij als vereniging
heel blij mee,” benadrukt Boel-
houwer. “Klaas is een ervaren pro-
jectmanager met een goede visie

en veel kwaliteiten. Overigens ook
op het veld als speler van onze
Heren 45+. Ik heb met hem een
heel open gesprek gehad, dat
voelde meteen goed. Hij is er vol
energie ingestapt. Dit heeft uitein-
delijk geresulteerd in de komst
van Laurens Bruijs als vicevoorzit-
ter, Bas van Kooten als penning-
meester, secretaris Sarah Bent-
hem en Willeke de Kievit voor de
accommodatie.” 

GOEDE BASIS
Het nieuwe bestuur staat niet al-
leen. Diverse commissies worden
versterkt en fungeren als klank-
bord en het bieden van advies en
ondersteuning. Evenals de sport-
consulent van de gemeente en
enkele topmensen uit het be-
drijfsleven. “Daarmee staat er een
goede basis; dat is overigens ook

nodig. Want we zijn er nog niet.
Feitelijk begint het nu pas om am-
bities te vertalen in doelen,
samen een nieuwe stap te zetten
en HDS in alle opzichten weer
sterker te maken.”

LEDENACTIVATIE
In dit proces is een van de belang-
rijkste uitdaging om leden en ou-
ders te activeren zich voor de club
in te zetten en de betrokkenheid
te vergroten. “Dat is best een klus,
want iedereen heeft het druk.
Ook de ouders. Toch merken wij
nu al een omslag. Vooral door de
leden nadrukkelijk te betrekken,
open en eerlijk te communiceren
en zichtbaar te zijn.”

“Persoonlijke benadering werkt
het best. Daarbij heb je drie soor-
ten leden. De hockeyer die hier al-

leen komt om te sporten of de
ouder die zijn of haar kind afzet
op het sportpark. Het lid dat zich
inzet voor zijn of haar eigen team.
En de sporter die naast het hoc-
key ook clubtaken op zich neemt
zoals vrijwilligerswerk of een be-
stuurlijke rol.”

“Juist binnen de eerste twee groe-
pen ligt een enorm potentieel. Die
moeten wij activeren. Het moet
vanzelfsprekend zijn dat als je bij
HDS hockeyt je ook een bijdrage
levert aan de club. Niet omdat het
verplicht is, maar omdat we
samen deze club maken en het
samen doen. Ook de ouders zijn
essentieel voor het clubgevoel.”

CLUBGEVOEL
Het clubgevoel wordt door HDS
breed uitdragen en gecommuni-

ceerd via allerlei kanalen. Bijvoor-
beeld via het nieuwe TikTok-ka-
naal van de club. “Bovendien lig-
gen er plannen om allerlei leuke
activiteiten en evenementen te or-
ganiseren. Daar wil je gewoon bij
zijn. Met je vrienden, met je team
en met alles en iedereen. Als een
grote en gezellige HDS-familie.”

“Wat dat betreft is HDS veel meer
dan ‘alleen’ een club waar je traint
of wedstrijden speelt. Het is ook
de plek waar je contacten legt,
nieuwe mensen ontmoet, vrien-
den maakt en het vooral leuk
hebt. Als je dat in stand wilt hou-
den, gaat het niet vanzelf. Je hebt
elkaar gewoon nodig om een
sterk clubgevoel te creëren en
daar horen ook bepaalde vrijwilli-
gerstaken bij.” 

JEUGDKAMP
Een mooi voorbeeld is ook het
HDS-jeugdkamp in het najaar.
“Dat is altijd één groot feest en
echt een hoogtepunt waar ieder-
een trots op is. Maar: dat kunnen
wij alleen organiseren dankzij vrij-
willigers. Alleen lukt het niet.
Samen wel, vanuit de gedachte
om de jeugd een fantastische be-
levenis bieden waar ze jaren later
nog met plezier aan denken. Daar
gaat het dus om. Samen kunnen
we heel veel bereiken bij HDS. Ie-
dereen telt en doet weer mee.”

“Op die manier gaan we de toe-
komst in. Daarbij hoort ook oprech-
te dank aan het oude bestuur dat in
een moeilijke periode veel werk
heeft verzet. En natuurlijk heel veel
succes voor het nieuwe bestuur.”    
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DEN HAAG – Na een aan-
tal moeilijke jaren heeft
HDS weer kleur op de
wangen. Met een nieuw,
enthousiast bestuur en
een nieuwe koers kijkt
de club met vertrouwen
naar de toekomst. Daar-
bij spelen clubgevoel,
betrokken leden en
breed gedragen beleid
een belangrijke rol.
Iedereen doet en telt
weer mee op Sportpark
Madestein. 

‘Samen kunnen we heel veel bereiken’
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Het zonnige Zuid-Afrika bood
voor de jonge Chad Futcher een
veelheid aan sporten. “We waren
altijd buiten en mijn ouders heb-
ben me gestimuleerd zoveel 
mogelijk sporten uit te proberen,”
vertelt Chad. “Op mijn zevende
raakte ik al verknocht aan hockey
en volgde extra trainingen in het
weekend. Ik ging er steeds meer
tijd in steken en werd echt 
‘verliefd’ op de sport.”

SPORTCULTUUR
Johannesburg is naast Durban en
Kaapstad één van de grote drie
centrale steden met een eigen
hockeycompetitie. “Maar school-
sport is in Zuid-Afrika ook al heel
groot. Zowel om te beoefenen als
voor alle leerlingen die er komen
supporten. De onderlinge kame-
raadschap op de ‘high schools’ is
daarmee erg groot en er heerst
een hele sterke cultuur in vele
teamsporten.”

UNIVERSITEIT
Tijdens de middelbare-schoolpe-
riode speelde Futcher zowel voor
zijn school als voor een reguliere
club. De Premier League van Jo-
hannesburg, één van de drie
‘Hoofdklassen’ van het land, be-
staat uit teams van universiteiten

en reguliere clubs. “De universi-
teitsploegen zijn de sterkere
teams en na hun studie gaan spe-
lers vervolgens vaak bij hun loka-
le club hockeyen. Tussen 2016 en
2020 speelde ik via een studie-
beurs voor de universiteit van
Witwatersrand.”

CONNECTIES
Op het moment dat Chad naar
het buitenland wilde, heerste de
coronapandemie. Hij boorde zijn
contacten aan bij SportWays
Zuid-Afrika en nadat reizen weer
mogelijk werd, ging hij uiteindelijk
op een toeristenvisum naar Ier-
land. “Ik kon bij Corintian Hockey
Club aansluiten. Ik vond er werk

bij een ‘fintech’-bedrijf en zo
kreeg ik ook een werkvergunning
voor Ierland waar ik twee jaar
bleef.”

BELGIË
Zijn wens om ooit in de Hoofd-
klasse in Nederland te spelen
bleef aanwezig. De methode met
een werkvergunning en daar-
naast hockeyen, paste Chad ver-
volgens in 2023 in België toe. “Dat
was een mooie opstap. Ik kende
iemand de club en ging op een
trial naar Royal Victory in Antwer-
pen, dat naar het hoogste niveau
was gepromoveerd. Het was nog
even een uitdaging om daar voor
de start van de competitie werk

te vinden. Daardoor miste ik het
eerste duel.”

HOOFDKLASSE
Een stabiel seizoen betaalde zich
uit voor de verdediger. Via een
aantal contacten werd vervolgens
het lijntje gelegd naar Klein Zwit-
serland en de nieuwe coach. “De
club was graag bereid een werk-
vergunning voor me te regelen.
Sinds kort heb ik een baan op de
marketingafdeling van Sport-
Ways. Af en toe knijp ik mezelf nu
wel eens in de arm, omdat dit de
droom was die ik als zevenjarige
had. Het viel uiteindelijk allemaal
op zijn plek.”

VERGUNNING
Futcher is ook international voor
de nationale veld- en zaalteams
van Zuid-Afrika. Hij speelde op
het WK-zaalhockey in eigen land
in Pretoria in 2023 en was onder-
deel van de voorselectie in de
aanloop naar de Spelen van 2024
in Parijs. “Helaas kon ik er in Pa-
rijs niet bij zijn omdat ik tijdens
het selectietrainingskamp werk-
verplichtingen had in België.
Daarnaast lag mijn paspoort bij
de ambassade vanwege de aan-
vraag voor mijn Nederlandse
werkvergunning.”

WENSENLIJSTJE
Het was een moeilijke keuze tus-
sen spelen in de Hoofdklasse
ofwel beschikbaar blijven voor
het nationale team. “Achteraf heb
ik geen spijt dat ik voor de stap
naar de beste clubcompetitie ter
wereld heb gekozen. Maar de

droom blijft aanwezig om ooit
deel te nemen aan de Olympi-
sche Spelen. Dus Los Angeles
2028 staat zeker zeer nadrukke-
lijk op mijn wensenlijstje.”

ERVARING
Rond die tijd is Chad 29 jaar en in
de ‘prime’ van zijn carrière. “De
ervaring en fitheid zullen tegen
die tijd op het hoogte niveau lig-
gen. Nu telt vooral KZ. Ik hoop de
komende drie seizoenen in de
Hoofdklasse te blijven spelen. Dit
seizoen mocht ik meteen aan de
bak. Aangezien een andere verde-
diger geblesseerd raakte, moest
ik er meteen staan.”

GENIETEN
De ondersteuning bij KZ ervoer
Futcher als heel fijn. “Het is een
echte familieclub met veel inter-
nationals. Het is alles en zelfs
meer dat ik had verwacht. Nu ik
van de Hoofdklasse heb ge-
proefd, wil ik eigenlijk heel graag
meer en meer. Er is veel competi-
tie en het niveau ligt heel hoog.
Bovendien kan ik er ook erg van
genieten.”

RESULTATEN
Op dit moment bezet KZ de acht-
ste plaats in de Hoofdklasse. “We
hadden een moeilijke competitie-
start met veel teams uit de top-5.
Dat was een lastige fase. Toen 
iedereen aan elkaar gewend was
en het ritme vond, kwamen er
positieve resultaten en goede
wedstrijden. Met de zege op
Bloemendaal hebben wij laten
zien waartoe dit team in staat is.”

Chad Futcher houdt zijn Olympische

droom levend in de Hoofdklasse
DEN HAAG – Chad Futcher
viel dit seizoen bij KZ met
zijn neus in de boter. Sinds
zijn debuut in de Hoofd-
klasse stond hij er meteen
in de Haagse defensie. De
Zuid-Afrikaanse verdediger
kan er geen genoeg van
krijgen en blijft sowieso nog
een seizoen bij de Steen-
bokken.



ALOHA BEACHCLUB:
Tropisch Genieten aan
de Scheveningse Kust

Aloha is meer dan een strandtent – het is een 
beleving. Van een heerlijk ontbijt met uitzicht op zee
tot een gezellige borrel met vrienden in de avond-
zon. Geniet van een uitgebreide lunch of diner, 
terwijl de surfers hun golven pakken. En voor wie
zelf het water op wil: Aloha biedt surfles, verhuur en
workshops aan voor alle niveaus. Voor de echte
surfenthousiastelingen zijn er surfcamps, en in de
surfshop en webshop vind je alles wat je nodig hebt
voor jouw volgende sessie.

Of je nu een feestje organiseert, met collega’s een
borrel plant, of gewoon wilt ontspannen met je
voeten in het zand – bij Aloha Beachclub zit je altijd
goed. Met maar liefst 800 parkeerplekken 
voor de deur is jouw tropische getaway dichterbij
dan je denkt.

Kom langs en ervaar zelf de relaxte sfeer van Aloha
Beachclub – waar de zon, de zee en het goede leven
altijd binnen handbereik zijn.

Aloha Beachclub | Surfschool | Surfshop | Webshop | Events  |  Strand Noord 2B | 2586 ZZ | Scheveningen 
Geopend 7 dagen per week | 365 dagen per jaar  |  Tel 070 - 322 7171  |  E info@alohasurf.nl  |  www.alohasurf.nl

HET NOORDELIJK HAVENHOOFD IN SCHEVENINGEN LIGT ALOHA BEACHCLUB
EEN PLEK WAAR HET HELE JAAR DOOR EEN RELAXTE, ZOMERSE SFEER HEERST.
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Eelco van der Meulen (60) speelde
zelf bij KZ en HDM en rolde na een
blessure op zijn 25e jaar in het
coachvak. Negen jaar geleden had
hij de Dames van Craeyenhout al
eens onder zijn hoede, toen het
team nog in de Overgangsklasse
speelde. 

In de zomer van 2024 keerde hij
terug op de Daal en Bergselaan.
Dit nadat Gijs Hessels, die vorig
seizoen als interim-coach voor de
groep stond, afscheid nam. “Er was
dus een vacature. Na de vorige pe-
riode bij Craeyenhout wilde ik best
weer de uitdaging aangaan, maar
niet als eindverantwoordelijke,”
legt Eelco uit.

COMPLEMENTAIR
Zo werd een constructie gevonden
met Robert Sinjorgo als hoofd-
coach en Van der Meulen als 
assistent. “Die rol past mij prima.
Robert is zich heel goed aan het
ontwikkelen. Ik help hem met 
dingen die ik geleerd heb in de
praktijk. Daarin zijn we eigenlijk
best complementair aan elkaar.
Voor mijzelf is het niet moeilijk om
te schakelen naar een rol als assis-
tent-coach.”

SLEUR
Craeyenhout eindigde vorig sei-
zoen in de middenmoot. “Het team
zat in een bepaalde ‘sleur’ en dus
hebben we gezocht naar een ma-
nier om het weer interessanter en
afwisselender te maken. Bij HBS
jongens onder-16 was ik twee jaar
terug begonnen met bokstrainin-
gen. Je hoort in het bokswereldje
de laatste tijd veel over het Athletic
Skills Model (ASM) en breed moto-
risch opleiden.”

BOKSSCHOOL
Het idee van ASM is dat je naast de
‘hoofdsport’ ook andere sporten
beoefent waarbij je spieren ge-
bruikt die bij het hockey ook van
pas komen. “Robert en ik hebben
het boksen bij de meiden geïntro-
duceerd. Dit idee stuitte in het
begin nog op wat weerstand en
vooroordelen; dat het misschien
‘ordinair’ zou zijn. Maar na één les
was iedereen meteen verkocht.
Een van de meiden zei zelfs dat ze
tien jaar geleden al had willen be-
ginnen.”

Dames 1 traint nu elke woensdag-
ochtend van acht tot negen bij het
Martial Arts Center in Den Haag.
“De meiden willen graag naar de
Overgangsklasse. Als ze dat willen
bereiken, zullen ze daar iets extra’s
voor moeten doen. Deze woens-
dagochtend is echt van grote
meerwaarde. Ze zijn conditioneel
veel sterker geworden.”

SELECTIE
De selectie bestaat dit seizoen uit
een mix van ervaren en jongere
speelsters in de range van 18 tot
26 jaar. “Bij Craeyenhout hebben
we een goede jeugdopleiding. Er
staat een goed kader en elk week-
end zijn bij ons wel één of twee
meiden uit de B die alvast kunnen
meedraaien in Dames 1. Daarvoor
is de Eerste Klasse een mooi 
niveau.”

PROMOTIE
Om in aanmerking te komen voor
de Overgangsklasse en daarin ook
een rol te spelen, moet de selectie
nog wel extern versterkt worden.
“Op termijn willen we graag die
stap maken. In elke lijn is dan wel

één sterkhouder nodig. Er zijn 
binnen de club zo’n 400 actieve
speelsters en in de zaal kan Craey-
enhout al jaren ook op topniveau
mee. Deze winterperiode was ook
weer een succes, mede door onze
eigen blaashal.”

RANGLIJST
De stand aan kop van de Eerste
Klasse C laat zien dat de top-5 zal
strijden om promotie en play-offs.
“Wij spelen echt nog ergens voor.
Dat is een mooie drijfveer. Met
nog acht duels voor de boeg zijn
we volop in de race. Er wordt hard
getraind en er kan nog veel beter,
maar dat gaat in mooie kleine
stapjes. Het spelen van play-offs in
de zaal in Sporthallen Zuid was wel
iets speciaals tussen al die hoofd-
klasseploegen.”

PROMOTIE
Op het veld behoren de play-offs
ook tot de mogelijkheden. “Vorig

seizoen heeft de ploeg dat niet 
gehaald, maar in 2023 nog wel.
Fletiomare is nu de koploper en
onlangs speelden we op Nieuwegein,
een van onze concurrenten 1-1. Dat
is ook een goed team. Drie of vier
bepalende speelster kunnen uit-
eindelijk het verschil maken.”

ONTKNOPING
De verwachting is dat de promotie-
strijd lang spannend zal blijven. 
Op de voorlaatste speeldag, op 25
mei, staat de kraker tegen Fletio-
mare op hen programma. “Maar
het gaat er om in de andere wed-
strijden eveneens te blijven preste-
ren en punten te pakken. Dat is de

kunst en soms nog wel eens lastig.
Voor ons als coaches is het zaak de
meiden te blijven ondersteunen.”

PROGRESSIE
In vergelijking met de eerste helft
van het seizoen is het team vol-
gens de coach beter gaan hockey-
en. “De ondergrens komt steeds
minder laag te liggen, dus dat is
positief. Deze zomer hopen we wel
wat speelsters erbij te halen. Daar
moeten we ook een klein beetje
geluk bij hebben. Op termijn moet
de basis namelijk hoog genoeg lig-
gen om mee te kunnen doen in de
Overgangsklasse.”

DEN HAAG – De dames van Craeyenhout  zijn vol in de
race voor een play-off plek in de eerste klasse. De
ploeg voert een harde strijd met Nieuwegein, Groen-
Geel en Phoenix en zelfs koploper Fletiomare is niet
ver weg. Eelco van der Meulen vormt samen met
hoofdcoach Robert Sinjorgo het coachduo. Op hun ini-
tiatief gaat de selectie wekelijks naar de boksschool en
dat betaalt zich uit.

Dames Craeyenhout boksen voor promotie 
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De vrouwen van HC Catwyck pro-
moveerden in 2024 na een sterk
en constant seizoen onder leiding
van coach Harry van den Brink
naar de tweede klasse. Helaas
nam niet lang daarna een aanzien-
lijk deel van de selectie afscheid.
Desondanks doet de ploeg het op
één niveau hoger naar behoren.
Met 19 punten uit 14 duels is
handhaving binnen 
handbereik.

RENOVATIE
Na het successeizoen 2023-2024
waren er nog maar vijf dames over
die in aanmerking wilden komen
voor dames 1. Voor coach Van 
den Brink was het dan ook flink

puzzelen. Een flinke groep speel-
sters uit dames 2 maakte de over-
stap naar het selectieteam. Daar-
naast werden er twee speelster
van buitenaf aangetrokken. Met 13
punten uit vijf wedstrijden stond
Catwyck zelfs even fier aan kop in
de Tweede Klasse C.

VERTREK
Een sportief mindere periode volg-
de tot aan de winterstop met
slechts twee punten uit zes wed-
strijden. Daardoor zakten de Kat-
wijkse dames af naar een plek in
de middenmoot. De eerste drie
wedstrijden van het 2025 leverden
vier punten op. Daarmee werd de
negatieve spiraal doorbroken. Het

vertrek van coach Van den Brink
was evenwel een domper die club 
te verwerken kreeg.

SPORTIEF
Daarmee verdwijnt de glans zeker
niet van de unieke prestaties van
de hockeyvrouwen in het sport-
gekke dorp. De voetballers van
Quick Boys en Katwijk krijgen er
landelijk de meeste aandacht en
ook FC Rijnvogels timmert aan de
weg in het amateurvoetbal. De

basketbalvrouwen van Grasshop-
pers behoren bij de landelijke top.
Maar bij de Katwijkse sportprijzen
was er dit jaar ook een eervolle
nominatie voor Sportploeg van het
Jaar aan het adres van de dames
van HC Catwyck.

DREUMES
Voorzitter Mart van Rijn van 
HC Catwyck typeerde zijn club
rondom de sportverkiezing als
‘dreumes’, “Ook onze club zet 

Katwijk als sportieve gemeente op
de kaart.” En dat is onmiskenbaar
het geval. Helaas voor de hockey-
dames ging de prijs voor ‘Sport-
ploeg van het Jaar 2024’ naar de
basketbalvrouwen. Toch blijven de
prestaties van de hockeysters iets
om trots op te zijn. “Aanvallend 
en vanuit eigen kracht”, liet aan-
voerster Lisa Ouwehand in het
kampioensteam optekenen. Een
succesformule.

KATWIJK – De dames van HC Catwyck promoveerden in de
zomer van 2024 naar de Tweede Klasse en vielen bij de
jaarlijkse sportverkiezing net buiten de prijzen. Met een
grotendeels gerenoveerd team is de ploeg één niveau
hoger hard op weg naar handhaving.

Vernieuwd Catwyck 
onderweg naar 
handhaving in 
tweede klasse

Dit weet ook coach Robin Tromp
die twee jaar geleden zijn rentree
maakte in Leidschendam. Na om-
zwervingen bij Alphen en Leonidas
keerde hij voor een tweede perio-
de terug bij de Dames. Daarbij lag
een belangrijke opdracht om de
verbinding tussen de jeugd en de
senioren te optimaliseren. 

DOORSTROMING
“Ik vind dat niet alleen leuk; die
verbinding is ook noodzakelijk,”
legt de coach uit. “Daarom hebben
de afgelopen twee seizoenen
zowel speelsters uit de MB1 als de
MA1 weer volop kunnen meetrai-
nen met Dames 1. Ze hebben een
stip op de horizon nodig en die
kans bieden wij hen. Dit vergemak-
kelijkt ook de doorstroom die de
laatste jaren niet optimaal was.

Een derde van het team is 24 jaar
of ouder. Nu moeten we zorgen
dat er doorstroming blijft.”

VERLOOP
Cartouche kende dit seizoen een
enigszins moeizame voorbereiding
met wisselende resultaten. In de
competitie vond de ploeg van
Tromp een modus om punten te
pakken. “We spelen vooral om
doelpunten te maken en willen het
voor iedereen zo leuk mogelijk
maken. Dat past ook bij het team.
Wij hebben een breed contigent
aan speelsters die kunnen scoren
en zijn er trots op de meest pro-
ductieve ploeg in de poule te zijn.” 

VOLGENDE STAP
Het systeem van Cartouche is dus
niet speciaal geënt op de spits. Die

aanpak wierp vorig seizoen ook al
vruchten af. “Toen wilden wij zo
lang mogelijk meedoen om de bo-
venste plekken. Halverwege de
tweede seizoenshelft haakten we
af en eindigden uiteindelijk op de
derde plaats. Wij willen nu heel
graag de volgende stap zetten.”

LAATBLOEIERS
In de eerste seizoenshelft was het
doel om bij te blijven. Dat lukte,
hoewel Cartouche hier en daar wel
wat punten liet liggen tegen laag
geklasseerde tegenstanders. “De
uitgangspositie is nu het verzilve-
ren met play-offs. Het puntenver-
lies tegen Rood-Wit (2-2), meteen

na de winterstop, was doodzonde.
Op Wageningen speelden we sterk
en wonnen met 3-1. Met het ver-
lies bij koploper HIC (2-0) is er
geen man overboord. Het team
heeft veel voor elkaar over. We
hebben ook diverse laatbloeiers
die tot hun recht komen. Voor ie-
dereen is plek.”

LEIDSCHENDAM – Het draait dit seizoen crescendo bij de
dames van Cartouche. Het team ligt op koers voor de
play-offs in de Overgangsklasse B, al is de concurrentie
behoorlijk hevig. Nieuwe uitglijders tegen de staartploe-
gen zijn dan ook niet wenselijk. 

CARTOUCHE

Cartouche heeft de verbinding
met de jeugd weer gelegd



Regal Rexnord is een 
toonaangevende organisatie
op het gebied van interne
transportinstallaties en 
aandrijftechniek. Wereldwijd
levert Regal Rexnord 
innovatieve hightech 
oplossingen voor lopende
banden om de productiviteit
en efficiency van 
productielijnen te verbeteren.

De transportkettingen en 
-matten van Regal Rexnord
worden toegepast
in brouwerijen, de frisdrank- 
en voedings middelenindustrie,
de automobielindustrie en 
vele andere sectoren. 
Regal Rexnord streeft naar
optimale innovatie en expertise
en wij werken in teams met
gedreven deskundigen. 

Kijk voor actuele 
vacatures op
werkenbijregalrexnord.com

Het alternatief 
voor de dealer

■ Vliegensvlug parkeren op Schiphol met The Valet Guys! 
■ Valet & Shuttle Parking – snel, veilig en zonder stress! 
■ Jouw auto geparkeerd terwijl jij meteen naar de gate loopt. 
■ Extra voordeel voor snelle beslissers! 
■ 10% KORTING met code: VROEGBOEK2025
■ Reserveer nu op www.thevaletguys.nl 

WAAROM KIEZEN VOOR THE VALET GUYS?

■ Betrouwbare en veilige parkeerservice 
■ Geen gedoe met zoeken naar parkeerplekken 
■ Direct voor de vertrekhal je auto afgeven 
■ Auto klaar bij terugkomst 
■ Slim parkeren, zorgeloos reizen! 

The Valet Company BV  |  Vertrekpassage 1118 AV Schiphol

info@thevaletcompany.nl  |  www.thevaletcompany.nl  |  T. 020 303 34 60



HV WESTLAND

Cassidy Silva maakte in de zomer
van 2024 haar entree op Westland.
De keepster maakte de overstap
van Schiedam, waar zij al jaren hoc-
keyde. “Ik ben begonnen bij Spirit,
een van de voorlopers van Schie-
dam. Eerst als veldspeler en in de
MB1 ben ik pas gaan keepen,” ver-
telt Cassidy. “Uiteindelijk ben ik
doorgestroomd naar Dames 1. Na
drie seizoenen verloor ik mijn plek
in de selectie, maar ik wilde wel op
niveau blijven keepen.”

GEVRAAGD
De keuze voor een andere club
kwam op tafel te liggen. “Ik vond
het heel jammer en best moeilijk
om te vertrekken. Schiedam is wel
de club waar ik ben opgegroeid en
waar ik heel mijn leven heb gehoc-

keyd. Dat moet je dan opeens ach-
ter je laten, hoewel ik nu nog steeds
op woensdag keeperstraining geef
aan de jeugd. Ik heb overwogen om
naar Leonidas te gaan en met vrien-
dinnen te spelen, maar toen werd ik
gevraagd door Westland.”

ONDERZOEK
Na twee trainingen en een aantal
gesprekken besloot Cassidy door
te pakken. “En het bevalt eigenlijk
heel goed op Westland. We zijn
ruim een halfjaar verder en het
team is ook heel leuk, alleen speel
ik momenteel helaas niet. In de
laatste zaalwedstrijd heb ik mijn
knie verdraaid. Ik hoorde een knak
en daarna was de knie instabiel.
Na onderzoek is gebleken dat de
voorste kruisband is ingescheurd.”

NADENKEN
Dit betekent dat haar volgers het
de rest van het seizoen zonder de
filmpjes moeten doen die Cassidy
altijd van achter het doel maakt
met een eigen camera. “Iedereen
leeft nu met mij mee vanwege
mijn blessure. Ik moet nu goed na-
denken of ik ga revalideren met of

zonder operatie en blijf er toch
maar positief onder. Dat werkt
toch het best.”

POSITIEF
Ondertussen strijdt Dames 1 met
de keepster van de MA1 dapper
door in de Eerste Klasse. “We be-
gonnen het seizoen met drie keer

winst en hielden drie keer de nul.
Nu staan we in de middenmoot en
moeten eerst vooral zien te hand-
haven. Mijn vervanger probeer ik
positief te coachen en te helpen
door tips te geven. Op de training
sta ik achter de goal. Volgend jaar
hoop ik er zelf weer te staan. Met
de camera achter mijn doel.”

NAALDWIJK – Het eerste seizoen bij HV Westland verloopt
voor keepster Cassidy Silva als een achtbaan. Na een 
succesvolle eerste seizoenshelft raakte zij tijdens de zaal-
competitie geblesseerd aan haar knie. Daardoor staat de
goalie langdurig buitenspel. En dat betekent ook dat we
haar filmpjes helaas moeten missen.

Cassidy Silva staat
voor lastige keuze
na zware blessure

Als hij een ruwe telling maakt, is
Stelwagen bezig aan zijn achtste
seizoen in Heren 1. Hij loopt echter
al veel langer rond op Hudito.
“Vanaf mij zevende speel ik hier,
samen met mijn boer en broertje.
Het is een hele gezellige club, waar
de combinatie van families en stu-
denten aanwezig is. Dat is ook de
kracht van Hudito, al nemen wij 
het spelletje natuurlijk wel heel 
serieus.”  

CULTUUR
De prestatiecultuur is de laatste sei-
zoen wel gegroeid binnen het team,
dat grotendeels al lang met elkaar
samenspeelt. “Toen ik als jonkie bij
Heren 1 kwam, was ik nog niet zo
serieus als momenteel. Het ver-

schilt per seizoen, maar sinds een
jaar of drie zijn we heel actief bezig
met onze video-analyse-app en ‘tag-
gen’ elkaar volop. Ik krijg er energie
van als ik merk dat teamgenoten er
ook zo mee bezig zijn.”

PROMOTIE
De doelstelling van afgelopen sei-
zoen was promotie. “De strijd met
Houten werd pas op de laatste
speeldag beslist. We wisten een 2-0

achterstand om te buigen in een 4-
2 overwinning. Opluchting en ontla-
ding kwamen daarna.” 

Met de titel maakte Hudito ook de
stap naar de Overgangsklasse. Daar-
in draaide de ploeg een sterke eerste
seizoenshelft. “In de winterstop was
handhaving al een feit en nu moet
de top-5 haalbaar zijn. Ons geheim?
Misschien wel het schrappen van de
vaste derde training in de week.”

TATOEAGE
Naast de competitie zette Hudito
ook een fraaie serie neer in de Gold
Cup. Na overwinningen op Leiden,
Amsterdam en Cartouche was Vic-
toria in de kwartfinales te sterk.
“Dat waren prachtige wedstrijden
met veel publiek waar we enorm
van hebben genoten. Nu ligt de
focus weer op de competitie. Wij
willen bij de eerste vijf eindigen en
vervolgens doorgroeien.” 

“Volgend seizoen zou ik graag een
gooi naar top-2 doen en het zo lang
mogelijk spannend houden. Na het
kampioenschap heb ik net als een
teamgenoot mijn rugnummer laten
tatoeëren op mijn bovenbeen,
nummer 22. Nu zijn er weer een
paar jongens het voorbeeld willen
volgen als we play-offs halen. Dus
wie weet!”

DELFT – De heren van
Hudito vierden in juni het
kampioenschap en promo-
tie naar de Overgangs-
klasse. Een geweldige
bekroning van een heerlijk
seizoen. Voor aanvoerder
Mathijs Stelwagen reden
om die gebeurtenis te ver-
eeuwigen. Het rugnummer
22 staat sindsdien op zijn
bovenbeen getatoeëerd. Bij
een nieuw hoogtepunt vol-
gen er meer spelers.  

HUDITO

Mathijs Stelwagen heeft een blijvend aandenken aan HUDITO



M et trots kondigen
we de samenwer-

king aan tussen Green2live
en HDM. Green2live is

gespecialiseerd in het ver-
duurzamen van vastgoed,
met een focus op sportver-
enigingen, bedrijven en
scholen. Ze biedt integrale

oplossingen zoals groene
daken, zonnepanelen en
wateropvang, en verzorgen
het volledige traject van
advies tot realisatie, inclu-
sief subsidieaanvragen. 
Een belangrijke eerste stap
in de samenwerking was de
begeleiding door Green2live
bij de aanschaf van de

nieuwe zonnepanelen op
onze sporthal. Namens
Ingrid Vogels: “Meer groen
in de stad, te beginnen op
het dak!”  

Een succesvol project, op
naar een duurzame en 
succesvolle toekomst!

www.green2live.net 

DUURZAME EN SUCCESVOLLE TOEKOMST!
Green2live | Wereldprimeur warmtesportveld
| Energietransitie & klimaatadaptatie 
| Subsidies en HHV HDM 
| Haagse HockeyVereniging ‘Haagsche 
Delftsche Mixed’ bundelen krachten voor 
een duurzame toekomst!
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Deze situatie is voor HDM even wennen. Drie
jaar geleden speelde de ploeg nog in de play-
offs voor de landstitel. De afgelopen seizoe-
nen was het Haagse team een prima mid-
denmoter. In de zomer veranderde er echter
veel. Negen speelsters namen afscheid,
onder wie het spitsenduo Jip Dicke en Tessa
Beetsma. Ook coach Ivar Knötschke vertrok.
Voor zijn opvolger Diederik van Weel lag er
dan ook een forse uitdaging te wachten.   

EERSTE KLUS
HDM is voor Diederik van Weel zijn eerste
klus als hoofdcoach in de Hoofdklasse. In het
verleden was hij onder meer assistent-coach
bij Laren en Bloemendaal. “Bij Hurley was ik
natuurlijk ook nog assistent van Robbert van
de Peppel. Daarna heb ik de ambitie  uitge-
sproken om als hoofdcoach aan de slag te
willen. Ik wilde graag nog meer verantwoor-
delijkheid.”

Vorig seizoen kwam er niet direct zo’n moge-
lijkheid op zijn pad. “Uiteindelijk heb ik nog
wel een halfjaar bij Victoria geholpen als as-
sistent. Daarna kwam ik in contact gezocht
met HDM en heb een goed gesprek gehad.
Dit heeft erin geresulteerd dat ik in april 2024
werd gepresenteerd als de nieuwe hoofd-
coach.”

OP ORDE
De eerste weken bij HDM was het een kwes-
tie van alle zeilen bijzetten om de selectie op
peil te brengen. “Al snel na de bekendmaking
kreeg ik een appje van een speelster die aan-
kondigde te vertrekken. Uiteindelijk zijn er
negen speelsters om allerlei verschillende re-
denen gestopt. We moesten dus fors aan de
slag om de selectie op orde te krijgen.”

BALANS
Met negen vacatures was er flink wat aanvul-
ling nodig. “Bij voorkeur wordt er eerst naar
de eigen jeugd gekeken. Daarbij heeft de
club een inschatting gemaakt van welke
speelsters in aanmerking zouden komen
voor Dames 1. In juni is de nieuwe groep
gaan trainen en zijn er speelsters op proef
gekomen. Het was een superlastige periode
en helaas is de selectie achteraf niet hele-
maal in balans gekomen.”

OVERLEVEN
Met het idee dat de ploeg eigenlijk helemaal
opnieuw moest beginnen, startte Van Weel
de competitie. “Gelukkig stond er nog wel
een kern van een aantal ervaren speelsters,
maar ik heb in die fase in een interview de
term ‘overleven’ gebruikt. Zo voelde het wel.
Ook al omdat het hele tophockeyproject bij
HDM opnieuw opgebouwd moet worden, bij
de heren en bij de dames.”

WENNEN
De speelsters moesten in de beginfase ook
erg aan elkaar wennen. “En iedereen moest

ook nog weer aan mij wennen. Met Den
Bosch, Amsterdam en Kampong in de eerste
vier duels was de start niet gemakkelijk. Met
de zege op Oranje-Rood hadden wij de eer-
ste drie punten te pakken. Tegen Kampong
werd weliswaar verloren, maar het spel was
best goed.”

PUNTEN
Na het verlies op Hurley en thuis tegen 
Pinoké kwam halverwege oktober de reeks
met duels tegen de ‘directe concurrenten’.
“Dat hebben we behoorlijk goed gedaan met
een gelijkspel op HGC, een thuiszege tegen
Huizen en een uitzege bij Rotterdam. Daar-
na verloren we nog vier keer, maar zag ik 
wel duidelijk een stijgende lijn in het spel.
Conclusie is dat we vooral moeite hebben
om een goal te maken.”

WINTERPERIODE
Na de zaalperiode begon de voorbereiding
op de tweede seizoenshelft. Die verliep naar
behoren. “Toch heb ik het gevoel dat we
weer een beetje opnieuw zijn begonnen na
zo’n lange winterstop. Dat is op zich ook
weer niet zo heel gek. We moesten weer
terug naar het begin. De start tegen Amster-
dam was hoopvol, maar in de duels tegen

Kampong en Hurley was er nog te weinig
groei te zien.”

DYNAMIEK
Het ideale antwoord om tot meer progressie te
komen, heeft Van Weel ook niet pasklaar. “Uit-
eindelijk is het ook gewoon een kwestie van
punten pakken als het moet. Het is voor de
vier onderste teams nog heel spannend. Van
Oranje-Rood hebben we nu helaas verloren. In
alle onderlinge wedstrijden zal het zeer waar-
schijnlijk beslist gaan worden. Er komt daarin
wel een andere dynamiek bij kijken.”

KEIHARD TRAINEN
Het vertrouwen is bij de coach nog volop
aanwezig. “Maar aan een voorspelling ga ik
mij zeker niet wagen. We zullen keihard moe-
ten blijven werken om het voor elkaar te krij-
gen. Voorop staat uit de negatieve spiraal
komen en vooral punten halen. Aan het ni-
veau van de top-8 is de ploeg op dit moment
nog niet toe. Op de achtergrond werken we
aan de randzaken voor het volgende seizoen.
Daarin moeten wij verder bouwen en door-
pakken. We willen onze club daarmee weer
aantrekkelijker maken. Niet alleen voor
speelsters van buitenaf, maar ook voor de ta-
lenten uit onze eigen jeugd.” 

DEN HAAG – Het is dringen
geblazen om de veilige negende
plaats in Tulp Hoofdklasse
Dames. Op dit moment knokken
Huizen, Oranje-Rood, HDM en
Rotterdam om het handhavings-
ticket en ook HGC is nog niet
veilig. Die strijd zal met name 
in de onderlinge duels beslist
gaan worden. Voor HDM geldt
dat er in de maand april geoogst
moet worden.

Dames HDM verwikkeld in stoelendans om handhaving





Sander Gunst is aanvoerder van
Rijswijksche. Hij speelt al jaren op
de club en doorliep een groot
deel van de jeugdopleiding.  “Van
een succesvolle lichting in de
onder-14 ben ik een van de spe-
lers die ervoor heeft gekozen op
Rijswijk te blijven. Inmiddels ben
ik bezig aan mijn negende sei-
zoen. In de begintijd heb ik de
promotie naar de Eerste Klasse
ook nog meegemaakt.”

GROTE FAMILIE
Een leuk feit is dat Sander nu
voor een deel samenspeelt met
spelers aan wie hij vroeger zelf
nog training gaf. “Jongens van zes
of zeven jaar jonger die nu mijn
teamgenoten zijn. Dat is heel
leuk. Daarnaast heb ik zelf ook 
jarenlang training gehad van
teamgenoot Laurens Boone. 
Het is één grote familie.”

HARDE STRIJD
Dit seizoen is promotie naar de
Overgangsklasse het grote doel.
“Het betekent doordeweeks 
hard werken en het samen doen.
Iedereen moet er dingen voor
doen en laten. Dat moeten we
met elkaar dan ook naleven. 
Het plezier staat nog steeds wel

voorop, maar we hebben ook 
ambitie en willen graag promo-
veren.” Dat is overigens niet 
eenvoudig want de concurrentie
in de poule is ongekend hevig.
“Het is een harde strijd met 
Zoetermeer, Etten-Leur en Zwart-
Wit. Maar ook Breda en Om-
moord moet je niet uitvlakken. 
In deze poule moet je elke wed-
strijd scherp zijn. Anders kan 
het zelfs tegen de nummer laatst
ingewikkeld worden.”

GOLD CUP
Vorig seizoen won RHC de Silver
Cup. Hierdoor mocht het team dit
seizoen deelnemen aan de Gold
Cup. Daarin won het in de eerste

ronde overtuigend van Over-
gangslasser Forescate. “Daarna
kwam HGC uit de koker, waar ik
als jochie nog langs de lijn zat te
kijken naar tophockey. Thuis won-
nen we met 2-1 in een geweldige
wedstrijd. Uit waren ze met 5-0
een maatje te groot. Toch was het
een prachtige ervaring.”

SILVER CUP
Voor de Silver Cup reisde RHC
drie keer naar Barendrecht. “Door
vorst was het veld twee maal te
glad. Na de winterstop kwamen
we terug en wonnen met 2-1. Na
de winst op Rood-Wit  bereikten
wij de achtste finale tegen Hou-
ten. Al die extra wedstrijden op

vrijdagavond hebben zich in de
competitie wel uitbetaald. Vooral
door het goede gevoel dat het
met zich meebrengt.”

NAAR BOVEN KIJKEN
Dit goede gevoel moet leiden
naar de Overgangsklasse. Promo-
tie dus. “Twee keer achter elkaar
de finale van de Silver Cup halen
is niet niks. Zeker als je bedenkt
hoeveel teams er deelnemen.
Maar ik ben ambitieus en wil
naar boven kijken. Het is ook
goed om te weten dat onze staf
volgend seizoen blijft. Ongeacht
de afloop van de competitie.
Coach Dirk Wils, assistent-coach
Daniël Veltman en de beide 

Richards als teammanagers zijn
er dus ook volgend seizoen weer
gewoon bij.”

ONTWIKKELINGEN
Op die manier wordt er bij de
heren van RHC verder gebouwd
aan een stabiele basis. “Met het
‘kleine’ Rijswijk op zo’n niveau
spelen is wel heel gaaf.  De vol-
gende lichting hockeytalent komt
er ook alweer aan en bovendien
wordt er bij de club hard gewerkt
aan een nieuw clubhuis. De toe-
komst van RHC ziet er dus heel
goed uit. En als clubman vind ik
dat natuurlijk geweldig om te
zien.”

Cupfighters RHC gaan nu voor promotie 
RIJSWIJK – De heren van
Rijswijk schitteren dit 
seizoen opnieuw in de 
Silver Cup. De ploeg staat
in de achtste finale. 
Daarnaast presteert het
team ook in de eerste
klasse ijzersterk. De kop-
loper verloor tot dusver
slechts een duel. De 
concurrentie is hevig, 
maar promotie is het
ultieme doel. 
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Coach Fareed Ahmed, voormalig
aanvoerder van het Pakistaanse
nationale team, maakte in de
zomer van 2024 de overstap van
Bully in Oldenzaal naar De Rogge-
woning in Wassenaar. “Ton Lan-
genhuijsen, de vader van Vincent,
benaderde mij in de zomer en on-
danks de degradatie blijft HGC na-
tuurlijk een hele grote club van
hoog niveau.”

REISAFSTAND
De reisafstand van twee uur vanaf
zijn woonplaats Hengelo vormden
geen belemmering.  “Drie keer in
de week rijd ik op en neer voor de
trainingen en in het weekend heb-
ben we de wedstrijd. Het was nog
wel een hele uitdaging en heel las-
tig om een nieuwe selectie samen
te stellen. Begin september heb-
ben we tenminste een team op de
been gekregen. Bijna iedereen is
nieuw en acht jongens zijn doorge-
stroomd vanuit de jeugd.”

VERWACHTINGEN
Voor het volledig vernieuwde HGC
was het zaak om in de eerste sei-
zoenshelft op de been te blijven
en vervolgens na de winterstop de
jacht op plek negen in te zetten.
“In de eerste helft van de competi-
tie hebben we zeven punten ge-
pakt. Na de ‘break’ zie ik een enor-
me progressie in het team. We

verloren van Voordaan, maar
speelden een goede wedstrijd en
pakten vervolgens een punt tegen
Victoria en HCAS.”

ZAALPROGRAMMA
In de winsterstop reisde de selec-
tie af naar Pakistan voor een on-
vergetelijke voorbereidingstrip.
“Een deel van de selectie heeft
eerst nog met een andere coach
een zaalprogramma gedraaid. De
rest van de groep heeft individuele
schema’s meegekregen om goed
voorbereid aan 2025 te kunnen
beginnen.”

“Daarna hebben we met de hele
selectie een reis naar Pakistan ge-
maakt. Voor mijzelf als coach van
HGC en in mijn eigen land, was het
een dubbel trots moment. Ik weet
zeker dat het voor de spelers ook
een trip is die ze nooit meer gaan
vergeten. Het was voor de groep
een prachtige ervaring in een land
met een grote hockeytraditie. Voor
de teambuilding was het waarde-
vol om zoveel tijd met elkaar door
te brengen.”

HERHALING
Voor Ahmed was het de tweede
keer in ruim één jaar tijd dat hij
een selectie meenam naar zijn va-
derland. “In 2024 was ik met Bully
uit Oldenzaal afgereisd en daarvan
hebben we weer kunnen leren. We
konden het programma nog beter
organiseren dan de vorige keer. Zo
werd nu het hele reisplan voor ons
verzorgd, er zijn diverse oefenwed-
strijden gespeeld en we zagen bij-
zondere plekken. Onze tijd daar is
op die manier optimaal gebruikt.”

VOORUITZICHT
De concurrentie in de Promotie-
klasse heeft veel meer ervaring en
de meeste teams spelen al drie of
vier jaar samen. “Op de manier
waarop we nu hockeyen, gaan we
zeker nog een aantal wedstrijden
winnen. Daardoor houden we Ede
en Almere in zicht. Onze kracht ligt
in het gedisciplineerd en volwas-
sen samenspelen ‘als een team’.
Als de jongens het de hele wed-
strijd kunnen volhouden om in ons
systeem te spelen, is dat een enor-
me kracht.”

BALANS
Om niet voor dezelfde ingewikkel-
de opgave te staan als afgelopen
zomer, is Ahmed samen met de
clubleiding al druk bezig met de
voorbereidingen voor volgend sei-
zoen. “Mijn aanstelling is in ieder

geval voor twee seizoenen, dus we
kijken goed om ons heen naar ver-
sterkingen in de diverse lijnen.
Want we hebben er nog wel een
paar nodig om de volgende stap te
kunnen maken en de balans terug
te krijgen.”

WASSENAAR – Het is na
ruim een halve eeuw flink
wennen voor HGC om niet
deel te nemen aan de
Hoofdklasse. Van de degra-
datieploeg bleef alleen de
huidige aanvoerder Vincent
Langenhuijsen over. Hij was
samen met zijn vader ook
degene die de huidige
ploeg opbouwde.

‘Ton Langenhuijsen motor 
achter het nieuwe heren 1’
Het overlijden van Ton Langenhuijsen (59), vader van captain Vincent,
dompelde de club in diepe rouw. In de week voor de laatste speelron-
de van de eerste seizoenshelft, kreeg HGC deze enorme klap te ver-
werken. De thuiswedstrijd tegen Laren werd verplaatst en uiteindelijk
op zondag 2 maart 2025 ingehaald.

Voorzitter Mark van Loon van de Stichting Tophockey liet optekenen
dat de overleden Barendrechter gezien moet worden als ‘de motor
achter het nieuwe heren 1’. Naast het aantrekken van coach Fareed
Ahmed tot medio 2026, wist Langenhuijsen een team op de been te
brengen, dat in staat moet zijn handhaving in de Promotieklasse te
bewerkstelligen.

Langenhuijsen was bovendien een drijvende kracht binnen het team,
waaraan hij driemaal in de week training gaf. Ook was zijn blik op de
langere termijn gericht. Binnen vijf jaar moest de herenlijn weer terug
op niveau zijn en moest HGC weer positief op de kaart staan. Hij zal
het zelf helaas niet meer meemaken, maar zijn erfenis leeft voort op
De Roggewoning waar zijn zoon de trotse aanvoerder is.

HGC wil handhaven in de Promotieklasse





“Saai is het dit seizoen inderdaad
niet,” zegt Constantijn de Beaufort,
coach van Zoetermeer. “Het is een
flinke poule met veel zware tegen-
standers. We mogen elke week
aan de bak. Overigens niet alleen
tegen de directe concurrenten,
maar ook tegen de onderste helft
van de ranglijst. Dat zijn heel stug-
ge ploegen waartegen het lastig
hockeyen is. Niet één wedstrijd is
gemakkelijk. Dit zie je ook aan de
uitslagen.”

DOELMAN
De coach is bezig aan zijn tweede
seizoen bij Zoetermeer. In het ver-
leden stond hij als doelman jaren
onder de lat bij het vaandelteam.
Drie jaar geleden, na de degrada-
tie uit de Overgangsklasse, hing hij
zijn stick aan de haak. “Daarna
kwam al vrij snel de vraag of ik
coach wilde worden. Het beviel
meteen. We hebben vorig seizoen
goed meegedaan, maar het aan
het einde zelf een beetje weggege-
ven.”

DUURZAAMHEID
Dit seizoen koos de coach voor

een andere insteek en stelde dui-
delijke eisen. “Daarbij is het accent
gelegd op duurzaamheid. Dit bete-
kent dat bij alles wat we doen wij
er 10 weken later (en langer) ook

nog profijt van moeten hebben.
Deze aanpak komt ook terug in de
manier van trainen, een duidelijk
spelidee en de ambitie om beter
te worden. Op die manier is en
wordt een goed fundament gelegd
waar we ook mee verder kunnen.”

VEEL JEUGD
Deze insteek viel samen met de
implementatie van veel jeugdspe-
lers. “In de zomer is er behoorlijk
wat routine afgezwaaid. De groep
is dan ook jong, we hebben 10-12
jongens onder de 20 jaar en enke-
le spelers die al wat langer mee-
gaan. De teamdynamiek is heel
leuk, er is een geweldige werk-
ethos, iedereen is supergretig en
de wil om te winnen is enorm. Deze
gasten zijn echt ziek van verlies. Die
combinatie werkt erg prettig.”

ERVARING
Zoetermeer startte de competitie
met een nederlaag bij Groen-Geel.
Daarna volgde een prima reeks

met zes keer winst en een gelijk-
spel. Kort voor de winterstop werd
er verloren van Rijswijk en Zwart-
Wit. “Met name door routine en
ervaring,” weet de coach. “Op die
gebieden moeten wij het soms af-
leggen, al is dat ook niet zo gek
met een jong team. Zwart-Wit
heeft een goede ploeg en Rijswijk
is vooral heel degelijk. Dit geldt
overigens voor meer teams. In
deze poule zijn er ook geen ge-
makkelijke wedstrijden. Iedereen
laat punten liggen.”

DOEL
Met de huidige tweede plaats kan
het nog alle kanten op. De vraag is
dan ook wat de ambitie is. “Na-
tuurlijk willen we blijven aanhaken,
al is dat geen reden geweest om in
de winterstop de doelstelling te
wijzigen. De spelers willen graag
en de uitdaging is groot om de
stap omhoog te zetten. Toch moet
je niet vergeten dat de ploeg jong
is en relatief onervaren.”

“Vanuit de staf is de doelstelling
om zo lang mogelijk mee te doen
voor de bovenste plekken en alles
in eigen hand te houden. Kijk, als
we verliezen omdat wij zelf minder
goed zijn, is dat geen ramp. De
spelers denken daar anders over
en dat mag ook. Belangrijker is dat
ze ervan leren en de ervaringen
gebruiken om zichzelf verder te
blijven ontwikkelen. Zelf situaties
gaan herkennen en zowel in het
veld als erbuiten zelfredzaam wor-
den. Pas dan kunnen we tevreden
zijn. Of dat resulteert in promotie,
is nog niet te zeggen.” 

DRUK
De komende weken worden in
ieder geval spannend. In april en
mei treft Zoetermeer alle directe
concurrenten. “Dat gaat een mooie
periode worden, al moeten wij er
ons ook niet blind op staren. In
deze fase is iedere wedstrijd be-
langrijk en zijn de punten heel
duur. Bovendien komt er nu een
ander soort druk bij kijken. Ook
tegen de onderste ploegen omdat
we dan moéten. Voor jonge gasten
is dan een nieuwe ervaring én te-
gelijk ook een mooie uitdaging.
Daar gaan we vol voor!”. 
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ZOETERMEER – In de eerste
klasse C is het dit seizoen
ongekend spannend. Want
met Rijswijk, Zoetermeer,
Zwart-Wit, Etten-Leur,
Breda en Ommoord strij-
den maar liefst zes clubs
om de titel en play-offs.
Daarbij is alles nog mogelijk
en niets is beslist. De
komende weken worden
uitermate boeiend. Ieder
weekend staat er wel een
kraker op het programma. 

Mooie combinatie
Naast MHCZ  is Constantijn de Beaufort ook nog actief bij HDM waar
hij coach is van de JO14-1 in de landelijke C-jeugd. “In combinatie met
mijn baan in het vastgoed en MHCZ is dat best druk, maar het is 
een heerlijke balans. Overdag ben ik met grote projecten bezig en
’s avonds richt ik mij op hockey.”

“Bij de jeugd heb je een heel andere dynamiek dan bij een Heren 1.
Als jeugdcoach heb je direct invloed en met spelers van 13 en 14 jaar
ben je soms ook een opvoeder. Dat is bij MHCZ natuurlijk anders.
Daar draait het voor een belangrijk deel om presteren en vraagt ook
om een andere benadering. Met HDM C1 spelen we overigens ook op
de EHL, dat wordt een mooie ervaring. Af en toe is het allemaal best
even passen en meten, maar voor mij werkt het goed. Hoewel, soms
moppert mijn vriendin wel eens dat ze mij graag iets vaker wil zien.
Daar heeft zij wel een punt.” 

‘De wil om te winnen is enorm’
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Douwe de Haan is nu zo’n acht sei-
zoenen actief in Heren 1. Hij was
er dus ook bij toen de stap naar
de Derde Klasse werd gemaakt.
“Dat was destijds nog onder lei-
ding van onze toenmalige trainer
Philippe van der Pal. Onze wegen
scheidden na dat seizoen en via
een klein uitstapje is Philippe nu
coach van onze Dames 1. Willem
Kauffmann is nu onze coach, een
man met meer dan 35 jaar erva-
ring bij diverse clubs.”

PRESTEREN
Het tactisch plan dat de heren
onder Kauffmann hanteren, be-
taalt zich uit. “Die duidelijkheid
helpt ons om te blijven presteren.
De afgelopen seizoenen zijn we op

de vijfde plek geëindigd,” blikt
Douwe terug. “Toen waren we ook
al in een strijd verwikkeld met
Haarlem dat momenteel na 13 van
de 20 wedstrijden aan kop gaat.
Wij hebben twee punten minder
en daartussenin staat Mijdrecht
nog als nummer 2.”

SLIPPERTJES
Uiteindelijk promoveren de num-
mers 1 en 2 naar de Tweede Klas-
se. “Voor ons zou het toch wel ul-
tiem zijn om als kampioen te
mogen promoveren. We hebben de
thuiswedstrijden tegen Mijdrecht
(13 april) en Haarlem (1 juni) nog
voor de boeg, dat zijn mogelijk 
de beslissende duels. Maar we
hebben ook al punten laten liggen

tegen Saxenburg en Woerden en
dat waren dus ook dure punten.
We moeten zo min mogelijk slip-
pertjes maken.”

VOORBEREID
Bij de thuiswedstrijden en uitwed-
strijden is volop belangstelling.
“Thuis hebben we altijd een hele
fanatieke lijn staan en daar gaan
wij als team heel erg goed op. In
de voorbereiding op de tweede

seizoenshelft zijn alle oefenwed-
strijden van tweedeklassers ge-
wonnen. We waren dus goed voor-
bereid en zijn 2025 begonnen met
drie overwinningen. Bovendien zijn
er ook al diverse jongens van
onder-18 en onder-16 die hun rol
spelen in geval van blessures.”

AANDENKEN
Twee jaar terug – destijds op de
drempel van promotie – verloor 

de ploeg hun 19-jarige team-
genoot Pepijn door een tragisch
verkeersongeluk. “Ik denk nog 
dagelijks aan hem. Het shirt met
nummer 9 van ‘Pep’ hangt in 
het clubhuis en hij is nog steeds
heel dicht bij ons. De oude 
WhatsAppgroep van Heren 1 in
2022-2023 is nog altijd actief en
op 2 april en zijn verjaardag 
doen we jaarlijks een drankje 
‘op Pep’.”

DEN HAAG – De heren van Wateringse Veld promoveer-
den twee jaar geleden voor het eerst naar de Derde
Klasse. Nu heeft het team opnieuw een promotie bin-
nen handbereik. Captain Douwe de Haan vertelt hoe
zijn team bovendien de titelkansen nog helemaal in
eigen hand heeft.

Wateringse Veld 
heeft titelkansen 
in eigen hand
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De dag stond in het teken van ple-
zier, nieuwe vaardigheden en het
delen van hockeypassie. Spelers
van maar liefst tien verschillende
hockeyclubs reisden af naar de Kie-
viten om deel te nemen aan deze
unieke ervaring. De Hockey Acade-
my bood hen de kans om te trainen
met topspelers en hun technieken
naar een hoger niveau te tillen. 

ERVARING
De hoofdklassespelers brachten hun
expertise over en hielpen de deelne-
mers bij het verfijnen van hun bal-
behandeling, passing en scorings-
vermogen. Voor velen was het een
onvergetelijke ervaring om directe
coaching te krijgen van spelers die
op het hoogste niveau acteren.

LOOPTRAINER
Naast de hockey-technische trainin-
gen kregen de deelnemers ook
waardevolle tips van Ted de Man,
dé looptrainer binnen de Neder-

landse topsport. Hij gaf speciale oe-
feningen om de looptechniek te
verbeteren en efficiënter en sneller
te bewegen, een essentieel onder-
deel van moderne hockeypresta-
ties. 

BOOST
De sfeer op de club was levendig
en energiek. Overal op het veld
werd hard gewerkt, gelachen en ge-
noten. De combinatie van intensie-
ve trainingsmomenten en het ple-
zier van samen sporten zorgde
voor een inspirerende dag. Het was

duidelijk dat de jeugdspelers niet
alleen nieuwe vaardigheden opde-
den, maar ook een boost in zelfver-
trouwen kregen door de professio-
nele begeleiding en positieve sfeer.

SAMENWERKING
Deze succesvolle dag benadrukte
het belang van samenwerking bin-
nen de hockeygemeenschap. Spe-
lers van verschillende clubs kwa-
men samen, leerden van elkaar en
werden gestimuleerd om hun spor-
tieve grenzen te verleggen. Dankzij
de inzet van Duco Telgenkamp, de

hoofdklassespelers, Ted de Man
met ondersteuning van een aantal
Kieviten trainers, kregen de jonge
talenten een waardevolle ervaring
die hen ongetwijfeld verder zal hel-
pen in hun hockeyontwikkeling.

Met een prachtige dag vol sport,
groei en plezier achter de rug, kij-
ken de deelnemers al uit naar de
volgende editie van de Kieviten
Hockey Academy by Duco! 
Deze staat gepland op zondag 
30 maart. Aanmelden via de site
www.kieviten.nl

WASSENAAR - Zondag 23
maart was een dag vol
sportiviteit, enthousiasme
en ontwikkeling op de
velden van Kieviten.
Onder een stralende zon
verzamelden bijna 100
jeugdige hockeyspelers
zich voor de eerste Kievi-
ten Hockey Academy.
Onder leiding van de
Wassenaarse topspits van
Oranje, Duco Telgen-
kamp, en een groep erva-
ren hoofdklassespelers. 

DE KIEVITEN

De Kieviten Hockey Academy by 
Duco Telgenkamp groot succes



De Wassenaarse Bouwmaatschappij

(WBM) is specialist in bouwen, verbouwen,

renovatie en onderhoud van kleinschalige

woningbouw, vrijstaande woningen, 

villa's, bedrijfspanden, kantoren, scholen

en winkels. 

Wij kunnen de volledige bouw of verbouw

verzorgen vanaf de tekentafel tot aan 

de oplevering. Ons doel is het volledig 

ontzorgen van de opdrachtgever waarbij

wij een constante focus hebben op het

leveren van kwaliteit, heldere communicatie

en het nakomen van afspraken.

Wassenaarse bouwmaatschappij
Industrieterrein Maaldrift II

Marineweg 8, 2241TX Wassenaar
Telefoon 070 511 82 00

info@wassenaarsebouwmaatschappij.nl
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AL 5 DECENNIA 
STERK IN BOUW

OOK VOOR HET ONDERHOUD AAN UW LEASEAUTO



Zaalkampioen
In de winterstop maakte Lars Knoester een succesvol uitstapje naar
de zaal. Met Heren 1 werd een knappe tweede plaats gerealiseerd
in de subtopklasse. Als coach van Dames 1 behaalde Lars het kam-
pioenschap in de eerste klasse. 

“Dat was echt superleuk. Aangezien de hoofdcoach van Dames 1 in
de winter een rustperiode had genomen, kwamen de dames bij
mijn teamgenoot Naud Stikkelorum en mij terecht. Vorig seizoen
hadden wij al een beetje geholpen, toen is het team net in de eer-
ste klasse gebleven. Deze winter hebben we het samen met de mei-
den wat serieuzer aangepakt en dat betaalde zich uit. Het team is
ongeslagen kampioen geworden.” 
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“Of wij nog weten wat verliezen
is? Ja zeker wel, al is dat alweer
even geleden,” zegt aanvoerder
Lars Knoester. “Het ook best bij-
zonder om z’n reeks neer te zet-
ten. Aan de andere kant hebben
we de laatste vier duels niet meer
gewonnen. Dat had eigenlijk wel
gemoeten, dus dan is het om het
even.” 

AANWINST
Knoester is een van de routiniers
in het team. De captain is bezig
aan zijn dertiende seizoen in
Heren 1. In 2023 promoveerde
Forescate via de play-offs naar de
Overgangsklasse en bewees me-
teen een aanwinst te zijn. Vorig
seizoen werd een prima debuut-
jaar afgesloten op de zevende
plaats. Vandaar dat in de zomer
de doelstelling werd uitgesproken
om door te bouwen naar de 
subtop. 

BLESSURES
Desondanks startte Forescate
moeizaam aan de competitie. De
ploeg verloor van Naarden en Gro-
ningen, toch niet de sterkste te-
genstanders, en won van Were Di.
“Dat had voor een belangrijk deel
te maken met blessures,” weet
Lars. “In de eerste weken moesten
wij heel wat spelers missen. Daar-
naast hebben in de zomer 5 jon-
gens afscheid genomen en ook dat
had zijn weerslag.”

“Het was dus behoorlijk aanpo-
ten. Op een gegeven moment
kwamen wel wat gasten terug,

maar het heeft lang geduurd. 
Pas vier wedstrijden voor de win-
terstop waren wij weer op volle
sterkte. In de winter zijn nog twee
spelers teruggekeerd die op reis
waren. En het scheelt natuurlijk
wel als je in de breedte meer 
mogelijkheden hebt.”

ZELFDE SCENARIO
Ondanks de ruimere bezetting
wist Forescate na de herstart 
nog niet te winnen. 3-3 tegen
Naarden, 4-4 op Were Di en 2-2
tegen Groningen. Drie wedstrij-
den leverden dus drie punten 
op. “Eigenlijk een beetje hetzelfde
scenario in de eerste seizoens-
helft,” schets Lars. 

“Het verschil is wel dat er nu 
veel meer in had gezeten. Tegen
Groningen en Naarden kregen 
we in de sloffase de gelijkmaker
tegen. Op Were Di hadden wij de
kans om de 4-2 te maken, maar
lieten dat na en kregen vervol-
gens de 3-3 om de oren. Het zit
dus in kleine dingen waardoor
het soms nét de verkeerde kant
opvalt. Maar die fases heb je in
ieder seizoen.”

SPANNEND
Forescate staat op dit moment op
de vijfde plaats. Het gaatje naar
de nummer 2, Berkel-Rodenrijs is
vijf punten. Aan de andere kant
heeft Naarden als nummer 10
slechts drie puntjes minder. Het
kan dus alle kanten op en aan
spanning geen gebrek. “Alles
staat heel dicht bij elkaar en ei-
genlijk steekt er niet één team
bovenuit. Iedereen kan van elkaar
winnen én verliezen.”

De vraag is dan ook wat er moge-
lijk is voor Forescate. “Wij zijn las-
tig te verslaan, maar moeten ook
aan het werk om ieder weekend
de punten mee naar huis te
nemen. Als wij net iets scherper
spelen en iets constanter worden,
denk ik dat we echt bovenin mee
kunnen doen. Play-offs is mis-
schien wat te ambitieus, maar
top-5 of -6 moet haalbaar zijn.
Dat is een mooi doel.”

MOOIE DUELS
Om dat doel te bereiken worden
de komende weken belangrijk.
Want met Roomburg, Leonidas,
Xenios en Berkel-Rodenrijs treft

Forescate vier directe concurren-
ten. “Dat worden mooie wedstrij-
den waarin ook duidelijk wie aan-
haakt of afhaakt. We hadden een
betere uitgangspositie kunnen
hebben door in de afgelopen
weken meer punten te pakken.
Dat is helaas niet gelukt en dus
mogen we vol aan de bak.”

“Een voordeel is wel dat wij thuis
tegen Leonidas en Berkel spelen,
dat is altijd lekker. Roomburg is
natuurlijk een wedstrijd op zich,
een derby waarin er altijd iets ge-
beurt. Zover is het nu nog niet.
Wij kijken niet te ver vooruit en

benaderen het van week tot
week. Aan het einde van het sei-
zoen wordt duidelijk waar we
staan.”

“Als wij top-6 spelen kunnen we
tevreden zijn. Maar even belang-
rijk is dat iedereen in het team
lekker op z’n plek zit en ook soci-
aal gezien volop meedraait. De
kracht van deze groep is dat we
op een leuke en goede manier
met elkaar omgaan. Maar tegelij-
kertijd in het veld ook hard tegen
elkaar kunnen zijn en willen pres-
teren. Dat is een hele mooie com-
binatie.” 

VOORSCHOTEN - De heren
van Forescate zijn bezig
aan een bijzondere reeks in
de Overgangsklasse. Sinds
13 oktober werd er niet
meer verloren en de ploeg
is al 9 duels ongeslagen. De
huidige vijfde plaats is dan
ook mooi. Dit had zelfs iets
hoger kunnen. Want met
vier gelijke spelen tegen
lager geklasseerde tegen-
standers liet het team toch
wat punten liggen. 

‘Wij zijn heel lastig te verslaan’



Voor coach Nick Belgraver zijn het
dan ook mooie weken. “Ja, we wis-
ten wel dat het team bovenin kon
meespelen, maar dit had ik niet
verwacht. Het geheim? Dat heeft
te maken met verschillende facto-
ren. We zijn met een iets kleinere
groep gaan werken waardoor vrij-
wel alle meiden op hun voorkeurs-
positie spelen. Daarnaast kunnen
we gebruik maken van een talent-
volle lichting MO18-1 die nu als
Dames 3 in de competitie hockeyt.
Van hen spelen er standaard twee
met ons mee, dat werkt heel
goed.”

EXTRA STAPJE
Desondanks is het verschil met
vorig seizoen aanzienlijk. Toen 
eindigde HCY op de vijfde plaats.
“Dat wilden wij nu verbeteren. In
eerste instantie door op de top-3
te mikken en in de winterstop een
nieuwe doelstelling te formuleren.
De start was meteen goed en dat
zorgt uiteraard voor vertrouwen.
Daarnaast is er nu een sterk 
teamgevoel waardoor iedereen
stapje extra zet. Dit zie je ook
terug in de trainingen waardoor
je vervolgens weer een nieuwe
stap kunt zetten.”

FOCUS
Ondanks de 100% score is het 
niet zo dat Ypenburg met gemak
alle tegenstanders van het veld
veegt. Zo won de ploeg slechts
met 0-1 van Gilze-Rijen en pakte
het op HDS met 3-4 een nipte
winst. “We moeten er ook gewoon
hard voor werken en een van 
de belangrijkste punten is de 
focus houden. Daarom bena-
deren wij het van wedstrijd tot
wedstrijd. Niet verslappen en er
ieder weekend staan. Dat lukt 
heel aardig en bovendien krijgen

we maar weinig doelpunten
tegen.”

DRUK
Promotie naar de tweede klasse
kan HCY al bijna niet meer ont-
gaan. Voor het kampioenschap
komt de concurrentie van Liberty
dat tot dusver maar één wedstrijd
verloor. Vanzelfsprekend van 
HCY. Op 6 april treffen beide
teams elkaar. “Dat wordt geen 
gemakkelijke pot. Want naast 
de strijd om de punten willen 
de meiden natuurlijk graag 

ongeslagen blijven en het liefst
alles winnen.”

“Er zal dus best wat druk op staan,
maar dat maakt het juist extra uit-
dagend. We gaan er vol voor, maar
moeten wel onszelf blijven. Daar
heb ik alle vertrouwen in. Boven-
dien is die wedstrijd niet allesbepa-
lend. Promoveren naar de tweede
klasse is belangrijker. Ook met het
oog op de talenten die volgend sei-
zoen weer gaan doorstromen.
Maar als het met een 100% score
kan, maakt het dat wel extra mooi.”       

HOCKEYKRANT HAAGLANDENHC YPENBURG

DEN HAAG – 12 gespeeld, alles gewonnen, 44 doelpunten
voor en slechts 8 tegen. Het is een bijzonder seizoen
voor de dames van Ypenburg. Het Haagse team is
onklopbaar in de derde klasse en heeft bovendien een
bijzondere status te pakken. Want bij de senioren is HCY
Dames 1 het enige standaardteam van Nederland dat dit
seizoen nog niet verloor. 

Dames HCY willen 

ongeslagen 

kampioen worden
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Inmiddels staan de zaken er iets
anders voor. Want na de herstart
behaalde Ring Pass ‘slechts’ twee
punten en verloor bovendien van
directe concurrent Leiden. Daar-
door slonk ook de voorsprong. Lei-
den, Leonidas, Nijmegen en Victo-
ria hijgen nu nadrukkelijk in de
nek. Dit zorgt niet alleen voor
spanning in de strijd om de play-
offs, maar betekent ook extra
druk. 

ZWAAR PROGRAMMA
Coach Eelko van Roon blijft er ech-
ter rustig onder. “Als je in de laat-
ste drie weken tegen Bloemendaal,
Leiden en Nijmegen speelt, is dat
een heel zwaar programma. Dan
heb je het wel over de nummers 1,
3 en 4 van de ranglijst. Het zijn
prima ploegen, dat bleek bij de
start van het seizoen al. Wij zijn
niet van het niveau Bloemendaal,
dus dan is twee keer een punt heel
verdienstelijk. Tegen Leiden zijn we
wel door de ondergrens gezakt en
speelden onze slechtste wedstrijd
van het jaar. En dan heb je gewoon
een vervelende middag.”

BLESSURES
De reden is overigens wel verklaar-
baar: blessures. “Op dit moment
missen wij 4 tot 5 basisspeelsters.
Uiteraard heeft iedere ploeg daar
mee te maken, maar dit zie je bij
ons zéker terug. Voor de winter-
stop was dat minder het geval. De
meiden hebben in de eerste sei-
zoenshelft acht punten meer ge-
haald dan vorig jaar en dat is een
aanzienlijke verbetering. Zeker in
een tweede seizoen in de Promo-
tieklasse.”

TERUGKEER
Van Roon is bezig aan zijn eerste
seizoen als hoofdcoach van Ring
Pass. Hij volgde in de zomer Sjoerd
Woelders op die na vier succesvol-
le jaren afscheid nam. De Delftse
club is voor de coach bepaald niet

onbekend. Tussen 2020 en 2022
stond hij samen met Dirk Wils aan
het roer bij Heren 1. 

“In de tussentijd is het contact al-
tijd warm gebleven. Vanuit dat ge-
voel en de uitdaging om met de
dames een volgende stap te zet-
ten, was de keuze dan ook niet
moeilijk om terug te keren.”

ANDERE ACCENTEN
De coach kreeg de beschikking
over een selectie die grotendeels
bijeenbleef. Hij legde wel enkele
andere accenten. “We zijn iets an-
ders omgegaan met niet-balbezit
en mandekking en hebben ook ge-
sleuteld aan het aanvallende deel.
Dat zit met name in de variatie,
welke keuzes je maakt en het om-
buigen van ‘quick-wins’. Op die ge-

bieden zijn we nu veel meer bezig
met het proces en dat heeft goed
gewerkt.” 

ALLES IS MOGELIJK
Mede dankzij deze aanpak draaide
Ring Pass een prima eerste sei-
zoenshelft. Grote vraag is natuurlijk
wat er mogelijk is. Waar gaat het
eindigen? “Dat is eigenlijk niet te
voorspellen. Alles kan dit seizoen
in de Promotieklasse. Normaal ge-
sproken wordt Bloemendaal kam-
pioen. Voor de play-offplekken heb
je een aantal kanshebbers.”

“Wij horen daar ook bij. En natuur-
lijk: als de kans er is, mag je die
niet laten liggen. Ook promotie
niet. De vraag is wel of het voor
een club als Ring Pass realistisch is
om in de Hoofdklasse te spelen. Ik

denk het niet. Het is niet alleen
een forse stap hoger, maar we
hebben er ook de faciliteiten niet
voor.”

“Als alles goed gaat nemen we
over twee jaar een nieuw complex
in gebruik, met vier watervelden
en een nieuw clubhuis. Het wordt
echt top. Maar op dit moment is
de situatie dat we slechts één 
waterveld hebben en dat is best
moeizaam.”

ROUTE
Feitelijk zit het team dus in een
spagaat. “Dat is wat te sterk uitge-
drukt. Ja, we hebben ambitie en
gaan play-offs of promotie niet uit
de weg. Maar: zover is het nog
niet. Feitelijk is het heel simpel: je
staat waar je hoort te staan. Dat is
nu op de tweede plek. En als wij
onverhoopt over een paar weken
zesde staan, dan horen wij daar op
dat moment thuis. Uiteindelijk
weet je na 22 wedstrijden wat de
route heeft opgeleverd.”

WINNEN
De richting van deze route wordt in
de komende weken extra duidelijk.
Want met Were Di, Breda, MOP en
Schaerweijde treft Ring Pass een
reeks tegenstanders uit de onder-
ste helft van de ranglijst. “Er liggen
zeker mogelijkheden, maar dat be-
gint vooral bij onszelf. Wij moeten
‘gewoon’ doen waar we het hele sei-
zoen al mee bezig zijn. En dat is
beter worden, de volgende stap zet-
ten en de golfbeweging in de groei-
curve weer omhoog trekken.”

“Winnen helpt daarbij. Het geeft
vertrouwen en een vibe. En boven-
dien is hockey op dit niveau een
resultaatsport. Uiteindelijk draait
het op de zondag om de drie pun-
ten. Zeker in deze fase van het sei-
zoen. Dus we weten was ons te
doen staat.”

DELFT – De dames van Ring
Pass waren vorig jaar een
van de verrassingen in de
Promotieklasse. De promo-
vendus gooide meteen
hoge ogen en kende een
prima debuut. Die lijn wordt
dit seizoen moeiteloos door-
getrokken. In de winterstop
prijkte de Delftse formatie
zelfs op de tweede plaats.
Mede dankzij een knappe
reeks van zeven duels
waarin het ongeslagen
bleef. 

‘Alles kan dit seizoen in de Promotieklasse’
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“Het gaat inderdaad lekker,” be-
aamt aanvoerder Bo van der Meer.
“We zitten in een fijne flow, spelen
goed en met zes keer winst op rij is
het vertrouwen groot. Het gevoel is
ook heel anders dan bij de start
van het seizoen. Wij zijn nog steeds
hetzelfde team, maar vergeleken
met toen is er veel veranderd.”

ZOEKEN
De moeizame start was deels te
wijten aan de wisselingen in de se-
lectie. In de zomer namens diverse
routiniers afscheid en daarmee
verdween veel ervaring. Hiervoor in
de plaats kwamen jonge talenten
en twee speelsters die de afgelo-
pen jaren in Amerika hockeyden.
“Het was in de eerste weken best
even zoeken. Je hebt gewoon tijd
nodig om aan elkaar te wennen. En
dat zag je ook terug in het veld,”
weet Bo. 

STIJGENDE LIJN
Het keerpunt kwam na de winst op
Leonidas en een knappe 2-2 tegen
Bloemendaal. Dit gaf het nodige
vertrouwen en die lijn werd door-
getrokken. Hoewel er nog werd ver-
loren van Nijmegen beëindigde Lei-
den de eerste seizoenshelft met
drie keer winst. In de winterstop
werden de puntjes op de I gezet.
Met resultaat. Want na de herstart
won de ploeg van Push, Ring Pass
en Were Di. 

HET KLOPT
Het is een opmerkelijke curve. Wat
is de verklaring? “Een belangrijke
reden is dat alles op een gegeven
moment als een puzzel in elkaar is

gevallen,” analyseert Bo. “Het klopt
nu gewoon, het balletje rolt en we
doen de juiste dingen. Daar heb-
ben wij overigens ook hard voor
gewerkt. Niet door ineens andere
dingen te gaan doen, maar vooral
vast te houden aan het plan. En
dan is het extra fijn dat er uiteinde-
lijk toch uit komt wat er al in zat.”

EXTRA MOTIVATIE
Leiden staat nu heel anders in het
veld. “Wij gaan elke wedstrijd in om
te winnen. Alle neuzen staan de-
zelfde kant op en iedereen is super
gefocust. We zijn echt een team en
spelen met vertrouwen. De goede
resultaten helpen daar natuurlijk
ook bij. Het is gewoon heel fijn hoc-
keyen en geeft een extra motivatie
om iedere week te knallen.”

DOEL
Door de goede resultaten is Leiden
opgeklommen naar de derde
plaats. Op 1 punt van Ring Pass.
Leonidas heeft evenveel punten en
daarachter volgen Nijmegen, Victo-
ria en Groningen. “Het is echt onge-
looflijk hoe dicht alles bij elkaar
staat. Dit seizoen is alles mogelijk,
dat besef is er bij ons ook. Toch kij-
ken we niet te ver vooruit, maar
benaderen het van week tot week.”

“Dat werkt voor ons het best en bo-
vendien zijn er nog veel wedstrij-
den te spelen. Als je daarin twee
keer verliest, ziet het er ineens heel
anders uit. Ons doel is dus niet ex-
pliciet om de play-offs te halen,
maar om elk duel te winnen. Zo
steken wij als team ook in elkaar.”

ZUUR
En toch; met de huidige derde
plaats en zicht op meer, moet het
inmiddels ook bij de aanvoerder
gaan kriebelen. “Ja, natuurlijk. Want
als je eenmaal op een play-offplek
staat, wil je die natuurlijk niet losla-
ten. Dat gaan we ook niet zomaar
doen. Wij kunnen van iedereen
winnen, al presteert Bloemendaal
dit seizoen sterk.”

“Hoewel, in de uitwedstrijd speelden
wij daar 2-2, wat eigenlijk best zuur
was. In de 69e minuut stond het
nog 1-2, maar viel daarna helaas de
gelijkmaker. Dat was wel een dom-
per. Aan de andere kant: met een
zuur gevoel vertrekken uit Bloemen-
daal omdat het ‘maar’ een gelijkspel
was, is eigenlijk best gaaf. En het be-
wijst ook weer dat wij het iedereen
heel moeilijk kunnen maken.”

PLAY-OFFS
De komende weken wacht voor Lei-
den een uitdagend programma.
Daarin treft het eerst Groningen en

daarna Victoria, Leonidas, Bloe-
mendaal én Nijmegen. Bepaald
niet gemakkelijk. “Dan zal mogelijk
ook duidelijk worden waar ieder-
een staat, maar zover kijken we
niet. Wij moeten gewoon iedere
week knallen. Als we Groningen
hebben gehad, hopelijk met winst,
wordt die afgestreept en komt de
volgende tegenstander in beeld.”

“Op die manier gaan wij tot het
einde van de competitie door.
Voorop staat de focus op ons eigen
spel en dan zien we wel waar het
eindigt. Natuurkijk kijk ik stiekem
ook wel eens naar de ranglijst van
de Hoofdklasse. Ook daar kan het
nog veel kanten op. In de winter-
stop hebben wij tegen HDM mogen
oefenen. Dat was een gave pot die
eindigde in een gelijkspel. Natuur-
lijk zegt zo’n uitslag niet alles en
HDM was ook niet compleet. Maar
het geeft wel vertrouwen dat wij
zelfs tegen zo’n ploeg zouden kun-
nen stunten. Ook als wij eventueel
play-offs mogen spelen.” 

LEIDEN – De dames van
Leiden kenden dit seizoen
een moeizame start in de
Promotieklasse. In de eer-
ste vijf duels behaalde het
team slechts drie punten
en bivakkeerde in de staart
van de ranglijst. Een
behoorlijke tegenvaller,
zeker na het goede debuut-
jaar als promovendus.
Vanaf november ging het
draaien. En hoe! De ploeg
ligt inmiddels vol op koers
voor de play-offs. 

Dames Leiden vol op koers voor play-offs



In het hart van de Kempeneerstraat in Oegstgeest vind je June.: een stijlvolle mode-

zaak met een grote liefde voor kwaliteit, service en persoonlijke aandacht. Dit jaar

viert de winkel haar tienjarig bestaan, en dat is een mijlpaal om trots op te zijn.

A D V E R T O R I A L

Tien jaar stijl, 
service en toewijding –
June. viert jubileum

Onder leiding van oprichter en eigenaar

Arnold Rooijmans groeide June. uit tot een

gevestigde naam in de regio. Niet alleen van-

wege het hoogwaardige merkenaanbod – met

labels als Closed, Monique van Heist, Agolde,

Repeat en APC en Jerome Dreyfuss maar

vooral dankzij de warme sfeer en klantge-

richte benadering die de winkel kenmerken.

Wie bij June. binnenstapt, voelt zich gezien,

gehoord en welkom.

June. is al jaren een trouwe sponsor van LOHC

en deelt met de club eenzelfde toewijding

aan teamgevoel en kwaliteit. Dat maakt deze

samenwerking extra bijzonder. 

Waar zij op het veld streven naar het beste

spel, zorgt June. ervoor dat haar klanten er

ook naast het veld op hun best uitzien.

Op naar nog

vele stijlvolle

jaren!

Bezoek June. op de Kempeneerstraat 19 

of blader door de collectie via 

www.june-oegstgeest.nl.

Na meer dan 55 jaar op onze huidige twee locaties (ons bedrijf aan het Haantje en sinds

2012 de uitbreiding met opslag/werkplaats aan de Lange Kleiweg) hebben we besloten

te verhuizen naar een plek die beter bereikbaar is en meer mogelijkheden biedt. In de

loop van 2025 hopen we onze deuren te kunnen openen aan de Dijkgraafstraat 17 in

Rijswijk . Tot die tijd blijft onze huidige locatie uiteraard geopend. 

A D V E R T O R I A L

Nieuwe naam, nieuwe locatie 

Daarnaast breiden we onze diensten uit, en

daarom verandert onze naam van Autobedrijf

Weerheim naar Mobipunt Weerheim en daar

hoort natuurlijk een nieuw maar vertrouwd

logo bij. 

KLAAR VOOR DE TOEKOMST 
Al meer dan 55 jaar staat Weerheim voor kwali-

teit en service. Onze groei en veranderingen in

de omgeving vroegen echter om vernieuwing.

Met de verhuizing naar ons nieuwe pand verbe-

teren we niet alleen onze bereikbaarheid, ook

onze logistiek en onze dienstverlening. De

opslag van winterbanden kan nu bijvoorbeeld

op dezelfde plek als waar we de montage ver-

zorgen. Hiermee kunnen we u efficiënter hel-

pen. 

MEER DAN ALLEEN (ELEKTRISCHE) AUTO'S 
Op onze nieuwe locatie bieden we méér dan de

vertrouwde service voor onderhoud, reparatie

en verkoop van (elektrische) auto's. U kunt ook

bij ons terecht voor: 

· Verkoop en onderhoud van elektrische 

fietsen 

· Een koffiecorner en terras 

· Flexibele werkplekken en vergaderruimtes 

Met deze uitbreiding zorgen we ervoor dat we

uw mobiliteit ook in de toekomst goed onder-

steunen. 

Trots op ons verleden, klaar voor de toekomst 

Ons motto blijft onveranderd: onze kwaliteit

houdt u mobiel. We blijven de persoonlijke ser-

vice bieden die u van ons gewend bent, maar

dan op een nieuwe plek in een fris, ruim pand. 

Wij zien ernaar uit om u in de loop van dit jaar

te mogen verwelkomen op onze nieuwe locatie.

Tot die tijd blijven wij met plezier voor u klaar-

staan zoals u van ons gewend bent. Mocht u

naar aanleiding van dit bericht vragen hebben,

neem vooral contact met ons op 

Van harte wensen wij u voorspoed, 

gezondheid en veel zorgeloze mobiliteit 

in het komende jaar! 

Tot snel, mede namens het hele Mobipunt

Weerheim Team, Herbert & Sander 



WERKEN BIJ DE ADVOCATEN GROEP?
Heb je een hekel aan drukte en geen gevoel voor humor? Loop dan vooral deze
vacature voorbij! Wij zoeken namelijk iemand die wél houdt van een levendige
werkomgeving en een goede grap op z’n tijd.

WIE ZIJN WIJ?
Wij zijn DAG! De Advocaten Groep is een laagdrempelig en informeel advocaten-
kantoor. Wij zijn een bruisend team van juridische meesters die weten hoe we 
serieus werk kunnen afwisselen met een gezonde dosis werkplezier. Onze klanten
zijn voornamelijk ondernemers. Maar ook particulieren kunnen bij ons terecht voor
degelijk juridisch advies en praktische oplossingen. Wij zoeken een advocaat-
medewerker met een gezonde ambitie.

WAT GA JE DOEN?
Als advocaat-medewerker ga je ondernemend te werk en beantwoord je juridische
vraagstukken waarmee onze cliënten te maken krijgen. Je krijgt hierbij veel vrijheid
om je eigen werk in te richten. Door de samenwerking binnen het team vind je
altijd de beste oplossing. De algemene praktijk bestaat voornamelijk uit 
arbeidsrecht, contractenrecht en ondernemingsrecht.

WIE ZOEKEN WIJ?
• Je hebt je advocatenopleiding voltooid en 5-8 jaar relevante werkervaring;
• Je voelt je thuis binnen de algemene praktijk gericht op MKB-ondernemingen;
• Je schuwt een gerechtelijke procedure niet als het nodig is;
• Je bent flexibel ingesteld, toont initiatief en leiderschap;
• Je bent beschikbaar voor minimaal 32 uur per week;
• Je beheerst de Nederlandse taal vloeiend en de Engelse taal goed in woord en

geschrift;
• Je werkt nauwkeurig en efficiënt;
• Je kunt relativeren en raakt niet snel in paniek.

WAT BIEDEN WIJ?
• Een uitdagende baan in een jong en professioneel team;
• De mogelijkheid om jezelf te ontwikkelen en door te groeien

binnen ons kantoor;
• Een marktconform salaris en plezier in het werk;
• Onvergetelijke kantooruitjes met leuke collega’s.

Soort dienstverband: Fulltime |  Werklocatie: Hybride werken in 2289 DE Rijswijk

LAAN VAN ZUID HOORN 60 |1E ETAGE |2289 DE RIJSWIJK ZH 

TELEFOON: 070-8200024 |WWW.ADVOCATENGROEP.NL

Werken als advocaat of juridisch medewerker?
Maak eens kennis met




